



# Grand Velas Riviera Maya

瑞维拉格兰德维拉斯度假村

Completion date: 2008  
Location: Riviera Maya, Mexico  
Designer: ELIAS ELIAS AR  
Area: 837,699 sqm

竣工时间: 2008年  
项目地点: 墨西哥, 瑞维拉  
设计师: 埃利亚斯·埃利亚斯建筑事务所  
项目面积: 837,699平方米

Set on over the protected mangroves, jungle and natural freshwater wells locally known as cenotes, Grand Velas enjoys over 300 metres of pristine white sand beach. Diverse luxury accommodation options include uniquely exotic garden suites, ocean-view suites around the central infinity pool, and oceanfront suites for guests age 12 and up with private plunge pools overlooking the azure Mexican Caribbean Sea.

There are a total of 508 suites, ranging in size from 110 to 350 square metres. The suites are divided in three sections within the resort: 1. The Grand Class (adult-only hotel) with 92 oceanfront suites; 2. The Ambassador Hotel,

with 200 oceanfront suites; 3. The Master Hotel, with 216 suites in the jungle with views to a vibrant jungle vegetation and ponds. In all of the three sections, guests enjoy private terraces with plunge pools and incredible ocean or jungle views; space for in-room massage tables; whirlpool bathtubs, and remote-controlled window coverings.

The resort offers extensive amenities: a 7,120-square-metre spa with 40 treatment rooms and suites, men's and women's hydrotherapy facilities, dry saunas, cold plunge pools, vitality pools, whirlpools, herbal steam rooms with colour-therapy, clay and ice rooms and experience

showers. There are three life fitness gyms with state-of-the-art equipment. It has a convention centre with 8,496 square metres of flexible spaces for indoor and outdoor meetings and events from 10 to 3,000 guests.

By way of its 12 food and beverage options, the resort offers a variety of dining experiences in upscale restaurants: Gourmet French Cuisine, French Brasserie, Signature/Author Restaurant, Mexican Fine Dining, Asian/Thai/Japanese Dining, Italian Cuisine, plus Lobby Bars, Karaoke Bar, and open-air snack bars around the property all in a contemporary and relaxing atmosphere for every mood.



- 1. Aerial view of the resort
- 2. Resort plan
- 1. 度假村鸟瞰图
- 2. 度假村平面图



- |                       |           |
|-----------------------|-----------|
| 1. Main entrance      | 1. 主入口    |
| 2. Lobby              | 2. 大堂     |
| 3. Lobby & piano bar  | 3. 大堂和钢琴吧 |
| 4. Suites             | 4. 套房     |
| 5. Pool               | 5. 游泳池    |
| 6. Restaurant         | 6. 餐厅     |
| 7. Snack              | 7. 甜点吧    |
| 8. Gym                | 8. 健身房    |
| 9. Teens club         | 9. 青少年俱乐部 |
| 10. Kids club         | 10. 儿童俱乐部 |
| 11. Lifts             | 11. 电梯    |
| 12. Back of the house | 12. 后台    |
| 13. Beach             | 13. 海滩    |

格兰德维拉斯度假村在红树林、热带丛林和天然淡水井（当地称为“天然井”）的环绕之中，享有300余米的原始白色沙滩。多种多样的奢华住宿：异域花园套房、海景套房（环绕着中央无边界泳池）和海滨套房（为12岁以上宾客准备，设有远眺墨西哥加勒比海的私人游泳池）。度假村共有508套客房，大小从110平方米到350平方米不一。客房分布在度假村的三个区域中：1. 设有92套海滨套房的格兰德顶级酒店（仅供成年人入住）；2. 设有200套海滨套房的大使酒店；3. 设有216套热带丛林套房的主人酒店。在三个客房区域中，宾客都能享受带有游泳池的私人露台和非凡的海景或丛林景色、室内按摩台、漩涡浴缸和遥控窗帘。

度假村提供了丰富多彩的娱乐设施：7,120平方米的水疗中心设有40间治疗室和套房、男士和女士水疗设施、汗蒸、冷水池、活力池、漩涡水池、提供色彩疗法的草药蒸汽浴室、粘土室和冰室以及体验淋浴。度假村拥有三间配备着最新装置的健身房。会议中心8,496平方米的灵活空间适用于各种室内外会议活动，可容纳宾客3,000人。

度假村的高档餐厅为宾客们提供了12种餐饮选择：法式美食餐厅、法式啤酒屋、署名/作者餐厅、墨西哥精品餐厅、亚洲/泰国/日本餐厅、意大利美食餐厅、大堂吧、卡拉OK吧和露天甜点吧。这些餐饮设施为宾客们营造了现代而放松的氛围。



1. Pool  
2. Pool and rooms view  
3. Pond

1. 游泳池  
2. 游泳池和客房  
3. 池塘





1. Resort entrance
  2. Suite balcony
  3. Spa sensations path
1. 度假村入口
  2. 套房阳台
  3. 水疗馆感官小路



1. Lobby  
 2. Suite bedroom  
 3. Signature/Author Restaurant

1. 大堂  
 2. 套房卧室  
 3. 署名/作者餐厅